



السادة / البورصة المصرية
عناية إدارة الإفصاح

تحية طيبة وبعد ...

يطيب لنا ان نحيطكم علماً بأن شركة جولدن بيراميدز بلازا أقامت الدعوى رقم 890 لسنة 18ق ضد كلا من شركتي أوراسكوم للإنشاء والصناعة واتحاد المقاولين العالمية وآخرين بطلب القضاء لها براءة ذمتها من كافة المبالغ المقضي بها بحكم التحكيم الصادر من مركز القاهرة الإقليمي للتحكيم التجاري الدولي بتاريخ 2014/12/17 في الدعوى رقم 467 لسنة 2006 لإنقضائه بالوفاء الكامل، وإنهاء الحجة والقوة التنفيذية لذلك الحكم، وكذا إلزام الشركتين المدعي عليهما الأولى والثانية (شركتي أوراسكوم للإنشاء والصناعة واتحاد المقاولين العالمية) بعدم التعرض لشركة جولدن بيراميدز بلازا أو للغير من المدينين لها بأي نوع من أنواع التعرض في الحال أو المستقبل بخصوص ذلك الحكم.

وهذه الدعوى بعد الإحالة قيدت برقم 13 لسنة 2026 وكان محدد لصدور الحكم فيها جلسة 2026/3/29 أمام الدائرة التاسعة الكلية (منازعات تنفيذ) بالمحكمة الاقتصادية بالقاهرة وبذلك الجلسة قررت المحكمة مد أجل الحكم لجلسة 2026/3/31، وبذلك الجلسة أصدرت المحكمة حكمها "بعدم اختصاصها نوعياً بنظر الدعوى وإحالتها بجالتها لقاضي التنفيذ المختص بمحكمة القاهرة الجديدة الابتدائية، وحددت لنظرها جلسة 2026/5/17، وابتقت الفصل في المصاريف، واعتبرت النطق بالحكم بمثابة إعلان به للخصوم الحاضرين وكلفت قلم الكتاب بإعلان الغائب منهم بمنطوق هذا القضاء بخطاب مسجل مصحوب بعلم الوصول".

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.


مسئول علاقات المستثمرين

هاني أحمد حسن



2026/3/31

جولدن پيراميدز پلازا
Golden Pyramids Plaza
Egypt Stock Exchange



Attn. Department of Disclosure

Greetings,

We are pleased to inform you that Golden Pyramids Plaza has filed lawsuit No. 890 of Y 18 Q against Orascom Construction Industries, Consolidated Contractors International, and others, requesting that the court acquit it of all amounts awarded by the arbitration ruling issued by the Cairo Regional Center for International Commercial Arbitration on December 17, 2014, in case No. 467 for Y2006. This court's ruling is based on full payment, terminating the binding force and enforceability of the award. The court also orders the first and second defendants (Orascom Construction Industries and Consolidated Contractors International) not to pursue Golden Pyramids Plaza or any of its debtors in any way, whether now or in the future, regarding this award.

This case, after referral, was registered as No. 13 of 2026, and the hearing for issuing the verdict was scheduled for 29/03/2026 before the Ninth Circuit (Execution Disputes) of the Economic Court in Cairo. At that hearing, the court decided to extend the deadline for the verdict to the hearing of 31/03/2026. At that hearing, the court issued its verdict, stating that "it lacked subject-matter jurisdiction to consider the case and referred it as is to the competent execution judge at the New Cairo Primary Court, and set a hearing for its consideration on 17/05/2026, and reserved the decision on expenses, and considered the pronouncement of the verdict as notification thereof to the present litigants, and instructed the court clerk to notify the absent litigants of the verdict by registered letter with acknowledgement of receipt".

Best Regards,

Hany Ahmed



31/3/2026